

應用藝術研究所碩士班

115 學年度

最低修業年限	一年
應修學分數	28 學分
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	本所分為設計、藝術跨域兩組，應修課程： 1. 「藝術與設計專題研討」（1 學分），必修滿 3 學分。至多以 3 學分為限。 2. 「設計個別研究」必修 3 學分。至多以 6 學分為限。 3. 至少應修滿本所六門課程（不含「藝術與設計專題研討」、「設計個別研究」）。 4. 至少應修滿各組學生所屬組別開設之課程五門。（「策展工作坊」得認列於此） 5. 至少需要跨組修一門課。 6. 以論文寫作為畢業要件者，至少必修研究方法相關課程一門。 7. 以藝術創作為畢業要件者，至少必修設計與藝術創作實務相關之課程二門。 上述規定均需與指導教授確認；惟尚未選定指導教授時，得暫由所長輔導選課。

Master Program in Institute of Applied Arts

2026 Academic Year

Mini.Period of Study	One Year
Total required credits	28 credits
Regulations	Our Institute has two groups, including Design and Transdisciplinary Art. Compulsory courses are as follows: 1. The course “Seminar on Arts and Design” provides one credit each semester. Students should take a minimum of 3 credits. Maximum of 3 credits. 2. The “Independent Study on Design” course provides 3 credits. Maximum 6 credits during your study. 3. Students should take at least 6 courses from the Institute of Applied Arts during their study. The compulsory “Seminar on Arts and Design” and “Independent Study on Design” courses are not included in the 6 required courses. 4. Students in each group should complete at least five courses that their group offers. Students must take at least one course from the other group that is offered. (The "Curatorial Workshop" could be recognized here.) 6. Students who take thesis writing as a graduation requirement must take at least one course related to research methods. Students who take art creation as a graduation requirement must take at least two courses related to design and art creation practice. The above requirements must be confirmed with the thesis advisor. The director temporarily guides the courses' selection if the thesis advisor has not yet been selected.

應用藝術研究所博士班

115 學年度

最低修業年限	三年
應修學分數	24 學分(含 4 學分藝術與設計專題研討)
逕博應修學分數	50 學分(含碩士班所修課程學分)，本所課程至少 30 學分，不含藝術與設計專題研討
應修（應選）課程及符合畢業資格之修課相關規定	必修課程：藝術與設計專題研討(1 學分，須修滿 4 學分)。
備註	研究生可抵免學分之總數，以應修畢業學分三分之一為限。

PhD Program in Institute of Applied Arts

Academic Year 2026

Minimum Period of Study	3 years
Total required credits	24 Credits (4 credits of “Seminar on Arts and Design”)
Continuing PhD Students	50 credits, including credits taken during Master’s Degree study. In addition, students must fulfill a minimum of 30 course credits from the Institute of Applied Arts during their research.
Regulations of compulsory and elective courses	The course “Seminar on Arts and Design” provides one credit each semester. Students should take a minimum of 4 credits.
Notes	The maximum number of credits that can be transferred from Master’s degree courses is 1/3 of the total Ph.D. required credits.